



Rasbo IK

Innebandy

2016-11-10

Protokoll vid sektionsmöte för Rasbo IK Innebandy

Närvarande: Thomas Lundqvist (TL), Björn Olofsson (BO), Stefan Samuelsson(SS), Annette Gusén (AG) och Elin Palmqvist (EP)
Meddelat förhinder: Anette Åslund (AÅ), Fredrik Falk (FF), Johan Persson (JP), Ulf Jansson (UJ)

§ 13 Mötets öppnande

TL hälsar alla välkomna och öppnar mötet

§ 14 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs

§ 15 Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna

§ 16 Ekonomi

A) Rapport om dagsläget

Underlaget som AÅ mailade in gicks igenom. Vi ligger i fas med budgeten. Styrelsen godkände rapporten.

B) Status spelaravgifter

Deltagaravgifter har inkommit, fortfarande två lag som ej redovisat.

C) Status sargreklam

F.n. är det två sponsorer som betalat för sargreklam.

Dock flertalet sponsoravtal som nu går ut, SS kontaktar dem för ev förlängning.

D) Status rabathäften

Klubbrabatten har inbetalats, dock två lag som ännu inte redovisat.

Det beslutas att huvudansvar för försäljning av klubbrabatten kommer fördelas till alla lag enligt schema. Det kommer att skrivas en lathund för hur ansvarsfördelningen ska gå till.

Information kring detta kommer att tas på ett ledarmöte.

E) Svenska spel – gräsrotten

Rasbo IK Innebandy har fått ca 8900kr från Gräsrotten - Svenska spel.

F) Övrigt

Det beslutas att 10 000kr/år kommer att läggas undan för att kunna köpa en ny sarg längre fram.



Rasbo IK

Innebandy

§ 17 Innebandygalan

Diskussion kring Innebandygalan. Ett ledarmöte kommer att hållas i feb -17 för information. Exakt datum för när galan kommer hållas kommer efter att tiderna för DM är klart men planeras till april/maj -17. Förslag om att bjuda in spelare från dam- och herreliten till galan.

§ 18 Styrelsen

Ny kassör till styrelsen behöver tillsättas omgående. Föreningen kommer aktivt att söka intresserade via UIBF:s hemsida, Rasbo IK:s hemsida samt annonsera på anslagstavlan I Hall2000.

§ 19 Certifierad Förening

Det beslutas att sektionen kommer arbeta aktivt för att bli en certifierad förening. UIBF kan hjälpa till med handlingsplaner, mallar etc. TL kontaktar förbundet för uppstart.

§ 19 Övriga frågor

A) Något speciellt att ta upp på HS möte

BO vill veta om HS har kollat hur arbetet blev med klubblokalen som juniorakademin skulle måla. Detta så vi vet om arbetet kan anses som klart och en notis om detta kan läggas på hemsidan.

B) P08/09 önskar träna på söndagar

TL kollar upp vilka söndagar som passar och mailar förslag till P08/09

C) Hemsida

Hemsidan har uppdaterats och kommer att uppdateras med ännu fler dokument som bl a deltagaravgifter.

D) Träningshjälp

Påminnelse om att som tack för att lagen ställer upp som matchvärdar kan spelare från akademien eller A-laget komma och hjälpa till på en träning för de yngre lagen.

§ 20 Nästa möte

Nästa möte planeras till den 26/1-17 kl 19,00 Hall2000.

§ 21 Avslutning

TL avslutar mötet

Protokollet skrivet av: Elin Palmqvist.